
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 

Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 28. srpna 2024 

 

 
Přítomni:  

Mgr. Eva Kolaříková, Mgr. Lucie Leidolfová, Ing. Michaela Řeháková, PhDr. Jiří Sovadina 

 

Hosté:  

Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 

 

Omluveni: 

Ing. Tomáš Kotyza, doc. Mgr. Marek Otisk, Ph.D., 

Program: 

 

1. Přivítání a představení nové členky ŠR 

2. Představení programu  

3. Volby předsedy ŠR 

4. Zhodnocení školního roku 2023/24, koncepce rozvoje  

5. Zhodnocení výsledků maturit a přijímacího řízení  

6. Změny v ŠVP 

7. Změny ve školním řádu 

8. Různé 

9. Usnesení a závěr 

 

ad 1: 

Přítomní byli seznámeni s novou členkou Školské rady (dále ŠR) Mgr. Evou Kolaříkovou 

zvolenou za pedagogický sbor, jež nahradila Ing. A. Arencibia. 

 

ad 2:  

Mgr. Eva Kolaříková seznámila přítomné s programem, který byl přijat.  

  

ad 3:  

Mgr. Eva Kolaříková byla jednomyslně zvolena jako předsedkyně ŠR. 

 

ad 4: 

Ředitelka školy zhodnotila školní rok 2023/2024 v oblasti materiální a výchovně vzdělávací. 

Školní rok označila jako „nadmíru úspěšný“. Členové byli seznámeni s finančními investicemi 

školy. Mezi největší položky patří rekonstrukce chemické laboratoře (2,5 mil. Kč z OP ST), 

dobudování venkovního přístřešku, nákup a opravy mobiliáře pro studenty (spolek Poznání). 

Významnou položkou byla také rekonstrukce školní počítačové sítě a povýšení konektivity.  

 

Ředitelka shrnula významné úspěchy studentů v krajských a celostátních soutěžích, zapojení 

do projektů a průběhem vzdělávacího procesu. Ředitelka školy shrnula pozitiva, ale také 

negativa zejména v oblasti materiální. Přítomní byli seznámeni s výhledem rekonstrukcí a 

inovací v oblasti (projekt revitalizace předprostoru školy).  

 

Hodnocení školního roku 2023/2024 bude součástí výroční zprávy, ta bude po finalizaci zaslána 

členům rady ke schválení.  



 

ad 5: 

Ředitelka školy zhodnotila průběh přijímacího řízení a výsledky maturitních zkoušek. Bylo 

konstatováno, že uchazeči v přijímacích zkouškách dosáhli nadstandardně vysokého bodového 

ohodnocení. Také výsledky společné části maturitních zkoušek (M, Čj, Aj) vykazovaly v rámci 

celostátního srovnání nadprůměrnou úspěšnost.  

 

ad 6: 

Ředitelka školy objasnila změny v ŠVP, a to zavedení předmětu Finanční a mediální 

gramotnost v kvartě a rozšíření nabídky volitelných seminářů pro žáky 3. ročníků a septim o 

seminář Soft and Academic Skills. 

 

ad 7: 

Ředitelka školy seznámila přítomné s návrhem dílčích změn ve školním řádu (zrušení tištěných 

studijních průkazů a jejich nahrazení elektrickou komunikací v rámci systému Bakaláři) 

 

ad 8: 

Usnesení a zhodnocení: Členové školské rady schválili změny ve školním řádu a školním 

vzdělávacím programu. Dokument Výroční zpráva za školní rok 2023/24 schválí e-mailem. 

Příští jednání školské rady se uskuteční ve druhé polovině února 2025. Hlavním bodem 

bude seznámení se Zprávou o hospodaření za kalendářní rok 2024. 

 

 

Mgr. Eva Kolaříková, v. r. 

předsedkyně školské rady 

 

Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina  

V Ostravě-Porubě 28. 8. 2024 

 

 

 


